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         Połaniec, dn. 27.03.2025 r. 

Projekt protokołu Nr XIX/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Połańcu w dniu 27 marca 2025 roku. 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali narad Urzędu Miasta i Gminy w Połańcu. 

 

Link do nagrania z sesji Rady Miejskiej: 

 

https://portal.polaniec.eu/aktualnosci/rada-gminy/nagranie-z-sesji-rady-miejskiej-w-polancu-

nr-xix-w-dniu-27-marca-2025.html 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 1300 

Zakończenie obrad – godz.1515 

  

Ad. 1 

    Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła XIX sesję 

Rady Miejskiej w Połańcu a następnie powitała: p. Radnych, p. Jacka Nowaka – 

burmistrza Miasta i Gminy Połaniec, p. Jarosława Kądzielę – z – cę Burmistrza Miasta  

i Gminy Połaniec, p. Bogumiłę Niespodziewaną – sekretarz Gminy, p. Małgorzatę Żugaj 

– skarbnik Gminy, p. Marcina Maziarza – Adwokata, kierowników i pracowników 

Urzędu Miasta i Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, 

przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy. Pani Przewodnicząca powitała  

Pana Jacka Piwowarskiego, który na sesji wraz z p. Ewą Tomalską - dyrektor Centrum 

Usług Społecznych przedstawił informacje dotyczące nowej jakości usług społecznych 

dla mieszkańców Gminy Połaniec świadczonych przez Centrum Usług Społecznych  

w Połańcu oraz wszystkie osoby, które przybyły na sesję. 

 

Pani Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad, ponieważ w sesji na 15. 

Radnych uczestniczyło 15. Radnych. 

 

Ad. 2 

   Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała zaplanowany 

porządek obrad oraz zapytała, czy są zgłaszane propozycje zmian. 

Propozycję zmiany z upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Połaniec złożyła  

p. Bogumiła Niespodziewana – sekretarz Gminy, składając dwa wnioski o zmianę 

porządku obrad.  

 

Pierwszy wniosek dotyczył zmiany w tytule uchwały o numerze roboczym e) która 

otrzymuje brzmienie - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
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pieniężnego dla strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy 

Połaniec, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub 

ćwiczeniu oraz dla kandydata na strażaka ratownika, który uczestniczył w szkoleniu 

przygotowującym do bezpośredniego udziału w działaniach ratowniczych. 

Drugi wniosek dotyczył wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zmian w Programie Usług Społecznych w Gminie Połaniec. 

 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek o zmianę w tytule uchwały o numerze roboczym e) która otrzymuje brzmienie 

- podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Połaniec, który 

uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu oraz 

dla kandydata na strażaka ratownika, który uczestniczył w szkoleniu przygotowującym 

do bezpośredniego udziału w działaniach ratowniczych. 

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 15 radnych.)  

Głosowanie:  

za wnioskiem – 15 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Andrzej Wawrzyniec, 

Małgorzata Walenciak, Paweł Laska, Krzysztof Zając, Grzegorz Tomecki, Zbigniew 

Rodenko, Piotr Grudziński, Grzegorz Kosowicz, Adam Łańka, Marek Maj, Jan Makuła, 

Agnieszka Małkiewicz). 

 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian  

w Programie Usług Społecznych w Gminie Połaniec. 

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 15 radnych.)  

Głosowanie:  

za wnioskiem – 15 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Andrzej Wawrzyniec, 

Małgorzata Walenciak, Paweł Laska, Krzysztof Zając, Grzegorz Tomecki, Zbigniew 

Rodenko, Piotr Grudziński, Grzegorz Kosowicz, Adam Łańka, Marek Maj, Jan Makuła, 

Agnieszka Małkiewicz). 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad/x. 

3. Przyjęcie protokołów: Nr XVII/2025; Nr XVIII/2025. 

4. Podjęcie uchwał:  
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    a/podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej  

       Miasta i Gminy Połaniec na lata 2025 – 2042. 

    b/podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Połaniec na  

       2025 rok. 

    c/podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie  

       funduszu sołeckiego w budżecie Miasta i Gminy Połaniec na 2026 rok. 

    d/podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im.  

       Tadeusza Kościuszki w Połańcu z siedzibą przy ul. Żapniowskiej 1 poprzez     

       likwidację oddziału przedszkolnego. 

    e/podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  

       dla strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy  

       Połaniec, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu  

       lub ćwiczeniu oraz dla kandydata na strażaka ratownika, który uczestniczył  

       w szkoleniu przygotowującym do bezpośredniego udziału w działaniach  

       ratowniczych.  

    f/podjęcie uchwały w sprawie zmian w Programie Usług Społecznych w Gminie  

      Połaniec. 

5. Przedstawienie sprawozdań za rok 2024:  

   1.Sprawozdanie z działalności za 2024 r. Ośrodka Pomocy Społecznej  

      w Połańcu. 

   2.Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta   

      i Gminy Połaniec na lata 2022-2024” za rok 2024 r. 

6. Informacje bieżące na temat: 

    a/pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym, 

    b/pracy Burmistrza Miasta i Gminy w okresie międzysesyjnym, w tym  

       informacja dotycząca realizacji inwestycji, 

    c/pracy Komisji Rady w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje radnych. 

8. Dyskusja i wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Załącznikami do protokołu są: 

-lista obecności radnych, 

-lista obecnych na sali, 

-podjęte uchwały. 

 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy Państwo Radni wyrażają zgodę, by przed realizacją 

poszczególnych punktów porządku obrad w pierwszej kolejności zabrała głos p. Ewa 

Tomalska – dyrektor CUS, która wraz z p. Jackiem Piwowarskim, przedstawi 
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informacje na temat ,,Nowej jakości usług społecznych dla mieszkańców Gminy 

Połaniec świadczonych przez Centrum Usług Społecznych w Połańcu.” 

 

Sprzeciwu nie zgłoszono w związku z tym odbyła się prezentacja dotycząca nowej 

jakości usług społecznych dla mieszkańców Gminy Połaniec świadczonych przez 

Centrum Usług Społecznych w Połańcu. 

 

Ad. 3 

     Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że 

projekty protokołów były dostępne do wglądu w Biurze Rady Miejskiej, zamieszczone 

na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Połańca oraz w systemie e - sesja. Następnie 

zapytała, czy p. Radni zgłaszają uwagi oraz pytania do Projektu protokołu  

Nr XVII/2025. 

Uwag nie zgłoszono w związku z tym p. Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod 

głosowanie ww. Projekt protokołu.  

(Podczas głosowania na sali obecnych było 15 radnych.)  

Głosowanie:  

za protokołem – 15 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Andrzej Wawrzyniec, 

Małgorzata Walenciak, Paweł Laska, Krzysztof Zając, Grzegorz Tomecki, Zbigniew 

Rodenko, Piotr Grudziński, Grzegorz Kosowicz, Adam Łańka, Marek Maj, Jan Makuła, 

Agnieszka Małkiewicz). 

Protokół Nr XVII/2025 został przyjęty.  

 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy p. Radni zgłaszają uwagi oraz pytania do Projektu 

protokołu Nr XVIII/2025.  

Uwag nie zgłoszono w związku z tym p. Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod 

głosowanie ww. Projekt protokołu.  

(Podczas głosowania na sali obecnych było 15 radnych.)  

Głosowanie:  

za protokołem – 15 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Andrzej Wawrzyniec, 

Małgorzata Walenciak, Paweł Laska, Krzysztof Zając, Grzegorz Tomecki, Zbigniew 

Rodenko, Piotr Grudziński, Grzegorz Kosowicz, Adam Łańka, Marek Maj, Jan Makuła, 

Agnieszka Małkiewicz). 

Protokół Nr XVIII/2025 został przyjęty.  
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Ad.4 

a/Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

    i Gminy Połaniec na lata 2025 – 2042. 

   Wprowadzenia do tematu dokonała p. Małgorzata Żugaj – skarbnik Gminy.  

  

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 

z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt uchwały.   

 

W temacie przeprowadzono dyskusję. 

 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

procedowany projekt uchwały. 

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 15 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 15 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Andrzej Wawrzyniec, 

Małgorzata Walenciak, Paweł Laska, Krzysztof Zając, Grzegorz Tomecki, Zbigniew 

Rodenko, Piotr Grudziński, Grzegorz Kosowicz, Adam Łańka, Marek Maj, Jan Makuła, 

Agnieszka Małkiewicz). 

Uchwała Nr XIX/142/2025 została podjęta. 

 

b/Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Połaniec na 2025 

    rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Małgorzata Żugaj – skarbnik Gminy.  

  

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 

z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt uchwały.   

 

W temacie przeprowadzono dyskusję. 

 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

procedowany projekt uchwały. 
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(Podczas głosowania na sali obecnych było 15 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 15 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Andrzej Wawrzyniec, 

Małgorzata Walenciak, Paweł Laska, Krzysztof Zając, Grzegorz Tomecki, Zbigniew 

Rodenko, Piotr Grudziński, Grzegorz Kosowicz, Adam Łańka, Marek Maj, Jan Makuła, 

Agnieszka Małkiewicz). 

Uchwała Nr XIX/143/2025 została podjęta. 

 

c/Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

   sołeckiego w budżecie Miasta i Gminy Połaniec na 2026 rok.  

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Małgorzata Żugaj – skarbnik Gminy.  

  

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 

z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt uchwały.  

  

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 15 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 15 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Andrzej Wawrzyniec, 

Małgorzata Walenciak, Paweł Laska, Krzysztof Zając, Grzegorz Tomecki, Zbigniew 

Rodenko, Piotr Grudziński, Grzegorz Kosowicz, Adam Łańka, Marek Maj, Jan Makuła, 

Agnieszka Małkiewicz). 

Uchwała Nr XIX/144/2025 została podjęta. 

 

d/Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im.  

   Tadeusza Kościuszki w Połańcu z siedzibą przy ul. Żapniowskiej 1 poprzez     

   likwidację oddziału przedszkolnego. 

     Wprowadzenia do tematu dokonała p.  Barbara Rajca – kierownik ref. Spraw 

Obywatelskich, Oświaty i Wychowania. 

 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 

z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 
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poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt 

uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 15. radnych) 

Głosowanie: 

za podjęciem uchwały – 13 osób  

(Wanda Kaczmarczyk, Izabela Płonka, Andrzej Wawrzyniec, Małgorzata Walenciak, 

Paweł Laska, Grzegorz Tomecki, Zbigniew Rodenko, Piotr Grudziński, Grzegorz 

Kosowicz, Adam Łańka, Marek Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz). 

przeciw –  

wstrzymało się –  

wyłączyły się – 2 osoby 

(Tomasz Kiciński, Krzysztof Zając) 

Uchwała Nr XIX/145/2025 została podjęta. 

 

e/Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego  

   dla strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy  

   Połaniec, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej,  

   szkoleniu lub ćwiczeniu oraz dla kandydata na strażaka ratownika, który  

   uczestniczył w szkoleniu przygotowującym do bezpośredniego udziału  

   w działaniach ratowniczych.  

     Wprowadzenia do tematu dokonała p.  Barbara Rajca – kierownik ref. Spraw 

Obywatelskich, Oświaty i Wychowania. Pani Kierownik poprosiła o przyjęcie 

autopoprawek przedstawionych na Komisjach Rady. 

 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 

z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

poinformował, że wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt 

uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie procedowany projekt uchwały wraz  

z autopoprawkami. 

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 15. radnych) 

Głosowanie: 
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za podjęciem uchwały – 12 osób  

wraz z autopoprawkami 

(Wanda Kaczmarczyk, Izabela Płonka, Andrzej Wawrzyniec, Małgorzata Walenciak, 

Grzegorz Tomecki, Piotr Grudziński, Grzegorz Kosowicz, Adam Łańka, Marek Maj, Jan 

Makuła, Tomasz Kiciński, Agnieszka Małkiewicz). 

przeciw –  

wstrzymało się –  

wyłączyły się – 3 osoby 

(Krzysztof Zając, Paweł Laska, Zbigniew Rodenko) 

Uchwała Nr XIX/146/2025 została podjęta. 

 

f/Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Programie Usług Społecznych w Gminie  

  Połaniec. 

     Wprowadzenia do tematu dokonała p. Ewa Tomalska – dyrektor Centrum Usług 

Społecznych. 

 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła  

o przedstawienie opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku 

z tym p. Marek Maj – przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały procedowany projekt uchwały.  

 

W temacie przeprowadzono dyskusję.  

 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

procedowany projekt uchwały.  

 

(Podczas głosowania na sali obecnych było 15 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 15 osób (jednogłośnie)  

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Izabela Płonka, Andrzej Wawrzyniec, 

Małgorzata Walenciak, Paweł Laska, Krzysztof Zając, Grzegorz Tomecki, Zbigniew 

Rodenko, Piotr Grudziński, Grzegorz Kosowicz, Adam Łańka, Marek Maj, Jan Makuła, 

Agnieszka Małkiewicz). 

Uchwała Nr XIX/147/2025 została podjęta. 

 

Ad. 5   

    Pani Ewa Tomalska – dyrektor CUS dokonała przedstawienia sprawozdań za rok 

2024, tj.:  

1.Sprawozdania z działalności za 2024 r. Ośrodka Pomocy Społecznej w Połańcu. 
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2.Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta i Gminy  

   Połaniec na lata 2022-2024” za rok 2024 r. 

 

W temacie przeprowadzono dyskusję.  

 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 15 minut 

przerwy w obradach sesji Rady Miejskiej. 

Po przerwie przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Sesję Rady Miejskiej opuścili p. Radni: p.  Andrzej Wawrzyniec, p. Krzysztof Zając. 

 

Ad. 6 

      Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej przedstawiła 

informacje z pracy przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym.  

 

Pan Jarosław Kądziela – z - ca Burmistrza Miasta i Gminy poinformował o realizacji 

inwestycji w okresie międzysesyjnym. 

W temacie przeprowadzono dyskusję.  

Pan Jacek Nowak – burmistrz Miasta i Gminy przedstawił informacje z pracy 

Burmistrza Miasta i Gminy w okresie międzysesyjnym.             

W temacie przeprowadzono dyskusję.  

Pan Jan Makuła – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował o pracy Komisji 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Pan Grzegorz Kosowicz – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Pan Marek Maj – przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych 

poinformował o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Pan Adam Łańka – przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformował  

o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym.  
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Pytań nie zgłoszono. 

Pani Agnieszka Małkiewicz – przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformowała o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Pan Andrzej Wawrzyniec – przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

poinformował o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Pan Paweł Laska – przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku poinformował 

o pracy Komisji w okresie międzysesyjnym.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

      Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że  

w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje.  

 

Ad. 8 

       W niniejszym punkcie odbyła się dyskusja, przedmiotem której były sprawy różne 

dotyczące gminy Połaniec.  

 

Ad. 9 

      Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej wobec wyczerpania 

zaplanowanego porządku obrad podziękowała wszystkim obecnym na sali za przybycie 

na XIX sesję Rady Miejskiej w Połańcu i zamknęła obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

/-/Agnieszka Janowska                                                                       

                                                                  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                               /-/ Małgorzata Walenciak 


